



# 8天5晚 波罗的海

赫尔辛基, 塔林, 锡古尔达, 里加,  
希奥利艾, 考纳斯, 维尔纽斯, 特拉凯

By Turkish Airlines

Tour Code: 8 EFV



芬兰



爱沙尼亚



拉脱维亚



立陶宛



乌斯别斯基  
东正教教堂



三兄弟之家



雷神之屋



塔林





卡利柯治皇宫



特拉凯城堡



赫尔辛基大教堂



## 精简行程



遗产



文化



家庭



风景



休闲



购物

### 第一天

吉隆坡 - 赫尔辛基

(14小时++)

(机上用餐)

## 赫尔辛基

- **赫尔辛基大教堂** - 是赫尔辛基标志性建筑。赫尔辛基大教堂有一个绿色的大圆顶，周围是四个小圆顶，上方有12位圣徒的雕像。由于赫尔辛基大教堂以白色为主，赫尔辛基又被称为“白都”。这座教堂最初尊崇的是俄国沙皇尼古拉一世，直到1917年芬兰独立，都称为“圣尼古拉教堂”
- **乌斯别斯基东正教教堂** - 是斯堪的纳维亚半岛上最大的东正教教堂，芬兰人又称它为“俄罗斯教堂”。该教堂建于1868年，是一个典型的红砖绿顶拜占庭式建筑。

### 第二天

赫尔辛基 - 塔林 (乘渡轮)

(午/晚餐)

## 塔林

- 赫尔辛基大教堂 (拍照)
- 乌斯别斯基东正教大教堂 (拍照)

### 第三天

塔林 - 锡古尔达(300公里 3小时45分钟) - 里加(53公里1小时)

(早/午/晚餐)

## 里加

- 卡利柯治皇宫 (参观含门票)
- 塔林老城 (步行游览)
- 市政厅广场 (步行游览)

### 第四天

里加

(早/午/晚餐)

- 里加中央市场 (步行游览)
- 参观三兄弟之家 (步行游览)
- 里加城堡 (拍照)
- 瑞典门 (路途经过)
- Dzeguzklna 花园 (路途经过)

### 第五天

里加 - 希奥利艾(132公里 1小时55分钟) - 考纳斯(143公里 2小时) - 维尔纽斯(102公里 1小时30分钟)

(早/午/晚餐)

## 维尔纽斯

- 十字架山 (步行游览)
- 雷神之屋 (参观含门票)
- 考纳斯城堡 (参观含门票)
- 考纳斯旧城区 (步行游览)

### 第六天

维尔纽斯 - 特拉凯 (30公里 30分钟) - 维尔纽斯 (30公里 30分钟)

(早/午/晚餐)

- 维尔纽斯主教座堂广场 (步行游览)
- 圣安妮教堂 (步行游览)
- 立陶宛大公爵官 (参观含门票)
- 特拉凯城堡 (参观含门票)

- **三兄弟之家** - 是拉脱维亚首都里加最古老的民居建筑群。它们座落于马萨比尔森街每座住宅建筑,分别代表中世纪住宅建筑不同的发展时期。
- **里加城堡** - 是拉脱维亚首都里加的一座城堡，位于道加瓦河河畔，创建于1330年。从1497年到1515年彻底重建。目前是拉脱维亚总统官邸，还设有几座博物馆。





塔林市政厅



圣安妮教堂



立陶宛大公爵宫

第七天

维尔纽斯 - 吉隆坡

(早/机上用餐)

第八天

抵达家园

考纳斯


- **雷神之屋** - 是最原始的陈旧的哥特式世俗建筑，坐落在考纳斯，立陶宛的老城区之一。Perkūnas的房子被纳入立陶宛共和国，1996年于年注册不可移动文化遗产。
- **考纳斯城堡** - 是位於在涅曼斯及其支流尼亚里斯河汇流处。始建於14世纪，是一座哥特式建筑。现在考纳斯城堡仍保留有三分之一的建筑。

维尔纽斯

- **维尔纽斯主教座堂广场** - 位于立陶宛维尔纽斯旧城区的一座广场，是立陶宛的地标之一。
- **圣安妮教堂** - 是罗马天主教会在维尔纽斯的旧城区，在Vilnia河的右岸。这是既华丽的哥特式和哥特式砖风格突出的例子。圣安娜在维尔纽斯的老城区，使该地区被列入联合国教科文组织世界遗产名单一个突出的标志。（不包括Shandon Bells & Tower）
- **立陶宛大公爵宫** - 是位於立陶宛首都維爾紐斯的一座宮殿。修建於15世紀，曾是立陶宛大公國的宮殿。大公宮曾是波蘭立陶宛聯邦的政治、行政和文化中心長達四個世紀。
- **特拉凯城堡** - 是一个海鸟城堡位于加尔瓦湖心岛上。该城堡是有时被称为“小马林堡”，是著名的风景点。城堡由粉红色的砖石砌成，墙内有护城河，由小桥通往内城。现该城堡为历史博物馆，展出工艺美术作品，城堡客厅可举行音乐会。

★★★★★ 旅游亮点 ★★★★★

- ✓ 乘坐渡轮从赫尔辛基到塔林
- ✓ 参观塔林最知名的皇宫 - 卡利柯治皇宫
- ✓ 参观不动文化遗产 - 雷神之屋
- ✓ 参观立陶宛大公爵宫
- ✓ 参观神秘和浪漫的粉红色湖城堡 - 特拉凯城堡

★★★★★  ★★★★★

3 + 4 ★ 酒店 (5 晚)

- ✓ 塔林 x1晚
- ✓ 里加 x2晚
- ✓ 维尔纽斯 x2晚

★★★★★  ★★★★★

- ✓ 5 早餐 / 5 午餐 / 5 晚餐
- ✓ 中餐与西餐为主



十字架山



里加老城 - 黑头宫



# 旅游资讯

## 欧洲



<b>货币</b> 	欧元: (EUR)	<b>信用卡</b>  致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 *许多信用卡在欧洲通行		
<b>货币兑换率</b> 	1欧元 : 4.7 令吉	<b>拨号代码</b>  赫尔辛基 : +358 9 塔林 : +372 里加 : +371 6 维尔纽斯 : +370 521		
<b>电压</b> 	230 伏特, 50 赫兹	<b>插头</b>  两个圆脚头 *请自带多功能插座		
<b>时差</b> 	(4月 - 9月) : 标准时相差慢马来西亚时间6小时 (10月 - 3月) : 标准时相差慢马来西亚时间7小时	<b>行李托运</b>  每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤		
<b>气候</b> 	<input type="checkbox"/> 春季 3月 - 5月 1°C - 10°C	<input type="checkbox"/> 夏季 6月 - 8月 12°C - 22°C	<input type="checkbox"/> 秋季 9月 - 11月 3°C - 10°C	<input type="checkbox"/> 冬季 12月 - 2月 -5°C - 1°C
<b>飞机型号</b> 	<p>Airbus A321</p>	<p>Boeing 777</p>	<p>Airbus A320</p>	

出发日期 :	<input type="text"/>	航班行程 :	<input type="text"/>
团费 :	<input type="text"/>	机场税及燃油附加费 :	<input type="text"/>
小费 :	<input type="text"/>	旅行社代收费 :	<input type="text"/>
签证 :	<input type="text"/>	旅行保险 :	<input type="text"/>
		总数:	<input type="text"/>

Travel Agent:







8D5N

# BALTIC REGION

HEISINKI, TALLINN, SIGULDA, RIGA, SIAULIAI,  
KAUNAS, VILNIUS, TRAKAI

Tour Code: 8 EFV

By Turkish Airlines



FINLAND



ESTONIA



LATVIA



LITHUANIA



Uspenski Cathedral



Three Brothers House



House of Perkunas



Tallinn





Kadriorg Palace



Castle of Trakai



Helsinki Cathedral



## SCHEDULE



HERITAGE



CULTURE



FAMILY



SCENIC



LEISURE



SHOPPING

D1

**KUALA LUMPUR – HEISINKI** (MOB)  
(14H++)

## HEISINKI

- **Helsinki Cathedral** - is the Finnish Evangelical Lutheran cathedral of the Diocese of Helsinki built from 1830-1852 as a tribute to the Grand Duke of Finland, Tsar Nicholas I of Russia. It was also known as St Nicholas' Church until the independence of Finland in 1917.
- **Uspenski Orthodox Cathedral** - is on Scandinavia's largest Orthodox Church, the Finns also called "Russian Church." The church was built in 1868, is a typical red brick green roof Byzantine architecture.

D2

**HELSINKI - TALLINN** (By Ferry) (L / D)

## TALLINN

- Helsinki Cathedral (Photo Stop)
- Uspenski Orthodox Cathedral (Photo Stop)

- **Kadriorg Palace**- Can be considered to be the grandest example of palace and park design in Estonian architectural history. The palace, originally an imperial summer residence, has been extremely well preserved since the early 18th century. Designed to resemble the Italian palaces of the time.
- **Tallinn Old Town** - The Old Town of Tallinn belongs to the best preserved of Europe. Labyrinth of cobblestone streets and alleys, surrounded by powerful city walls offer the feeling of merchants dealing on the streets like during Tallinn's golden age, that lasted from 15th to 16th century.
- **Tallinn Town Hall** - is a building in the Tallinn Old Town, Estonia, next to the Town Hall Square. It is the oldest town hall in the whole of the Baltic region and Scandinavia. The tower is 64 metres. It is a two-story building with a spacious basement. The vane Old Thomas on the top of the Town Hall's tower that has been there since 1530 has become one of the symbols of Tallinn.

D3

**TALLINN – SIGULDA** (300KM 3H45M) –  
**RIGA** (53KM 1H) (B / L / D)

- Kadriorg Palace (Visit With Entrance)
- Tallinn Old Town (Walking Tour)
- Town Hall Square (Walking Tour)

D4

**RIGA** (B / L / D)

- Central Market (Walking Tour)
- Visit Three Brothers House (Walking Tour)
- Riga Castle (Photo Stop)
- Swedish Gate (Drive Pass)
- Dzeguzklna Garden (Drive Pass)

## KAUNAS

- **House of Perkunas** - is one of the most original and archaic Gothic secular buildings, located in the Old Town of Kaunas, Lithuania. The House of Perkūnas was included into the Registry of Immovable Cultural Heritage Sites of the Republic of Lithuania in 1996.
- **Kaunas Castle** - Is the first stone castle in Lithuania, which was originally built in the middle of the 14th century, at the confluence of Nemunas and Neris rivers. The emergence of Kaunas Castle provided foundation for the emergence of Kaunas city.

D5

**RIGA – SIAULIAI** (132KM 1H55M) –  
**KAUNAS** (143KM 2H) – **VILNIUS**  
(102KM 1H30M) (B / L / D)

- Hill of Crosses (Walking Tour)
- House of Perkunas (Visit With Entrance)
- Kaunas Castle (Visit With Entrance)
- Kaunas Old Town (Walking Tour)

D6

**VILNIUS – TRAKAI** (30KM 30M) –  
**VILNIUS** (30KM 30M) (B / L / D)

- Vilnius Cathedral Square (Walking Tour)
- St Anne's Church (Walking Tour)
- Palace of the Grand Dukes of Lithuania (Visit With Entrance)
- Castle of Trakai (Visit With Entrance)





Tallinn Town Hall Square



St. Anne's Church



Palace of the Grand Dukes

D7

VILNIUS – KUALA LUMPUR (B/MOB)

D8

ARRIVAL HOME



- ✓ Take Ferry from Helsinki to Tallinn
- ✓ Visit the Imperial Summer Residence - Kadriorg Palace
- ✓ Visit the Immovable Cultural Heritage Sites - House of Perkunas
- ✓ Visit to Palace of the Grand Dukes of Lithuania
- ✓ Visit the Mysterious and Romantic Pink Lake Castle – Trakai Castle



3 + 4 ★ Hotel (5 Nights)

- ✓ TALLINN X 1 NIGHT
- ✓ RIGA X 2 NIGHTS
- ✓ VILNIUS X 2 NIGHTS



- ✓ 5 Breakfasts / 5 Lunches / 5 Dinners
- ✓ Mix Western Meals and Chinese Meals

## RIGA

- **Three Brothers House** - is a building complex consisting of three houses, situated in Riga, Latvia. The houses together form the oldest complex of dwelling houses in Riga.
- **Riga Castle** - is a castle on the banks of River Daugava in Riga, the capital of Latvia. The castle was founded in 1330. This structure was thoroughly rebuilt between 1497 and 1515. Today it is the official residence of the President of Latvia as well as home to several museums.

## VILNIUS

- **Vilnius Cathedral Square** - is the main square of the Vilnius Old Town, right in front of the neo-classical Vilnius Cathedral. It is not merely the most lively and important location in the city, but is also one of the most significant and widely known symbols of Lithuania.
- **St Anne's Church** - is a Roman Catholic church in Vilnius' Old Town, on the right bank of the Vilnia River. It is a prominent example of both Flamboyant Gothic and Brick Gothic styles. St. Anne's is a prominent landmark in the Old Town of Vilnius that enabled the district to be included in the list of UNESCO World Heritage sites. (Does not include Shandon Bells & Tower)
- **Palace of the Grand Dukes of Lithuania** - is a palace in Vilnius, Lithuania. It was originally constructed in the 15th century for the rulers of the Grand Duchy of Lithuania and the future Kings of Poland. For four centuries the palace was the political, administrative and cultural centre of the Polish-Lithuanian Commonwealth.
- **Castle of Trakai** - Trakai Island Castle is an island castle located in Trakai, Lithuania on an island in Lake Galvė. The castle is sometimes referred to as "Little Marienburg", which is a famous scenic spots. The bridge leading to the inner city. The castle is now a history museum, an exhibition of arts and crafts works, Castle The living room concerts.



Hill of Crosses



Riga Old City



## General Information

# • EUROPE •



<b>Currency</b> 	<b>Euro: (EUR)</b>	<b>Credit Card</b>  Call credit card Centre to extend your credit limit *Credit Card are used widely in Europe
<b>Exchange Rate</b> 	<b>EUR 1 : RM4.7</b>	<b>Dial Code</b>  Helsinki : +358 9 Tallinn : +372 Riga : +371 6 Vilnius : +370 521
<b>Voltage</b> 	230 Volts , 50Hz	<b>Power socket</b>  Power socket is 2 round pins not grounded/ 2 round pins grounded <i>Please bring a universal electric plug adapter.</i>
<b>Time Different</b> 	(Apr – Sep) : Approximately 6 Hours behind Malaysia (Oct – Mar) : Approximately 7 Hours behind Malaysia	<b>Luggage allowance</b>  Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kgs and a hand carry bag not more than 7kgs.
<b>Weather</b> 	<input type="checkbox"/> <b>Spring</b> Mar - May 1°C- 10°C <input type="checkbox"/> <b>Summer</b> Jun - Aug 12°C- 22°C <input type="checkbox"/> <b>Autumn</b> Sep - Nov 3°C- 10°C <input type="checkbox"/> <b>Winter</b> Dec - Feb -5°C - 1°C	
<b>Aircraft Type</b> 	<p style="text-align: center;">Airbus A321</p>	<p style="text-align: center;">Boeing 777</p>
		<p style="text-align: center;">Airbus A320</p>

Departure Date:	<input type="text"/>	Flight :	<input type="text"/>
Tour Fare:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge:	<input type="text"/>
Tipping:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee:	<input type="text"/>
Visa:	<input type="text"/>	Travel Insurance:	<input type="text"/>
		<b>TOTAL :</b>	<input type="text"/>

Travel Agent:

